

Title (en)

Device for hanging or storing clothes.

Title (de)

Vorrichtung zum Aufhängen oder zur Ablage von Kleidungsstücken.

Title (fr)

Dispositif pour suspendre ou ranger des vêtements.

Publication

EP 0483496 A1 19920506 (DE)

Application

EP 91115423 A 19910912

Priority

DE 9015070 U 19901102

Abstract (en)

A U-shaped holder 2 is screwed to the inside of a side wall 1 of a cabinet. Attached to this holder 2 is a pivotable support arm 3, on whose upper end a support intended for receiving clothes is arranged in the form of projecting parallel bars 4. The two parallel elements of the support arm 3 are connected at their ends in each case to a coupling piece 5, as a result of which pivoting and thus easy accessibility outside the cabinet is made possible. The projecting bars 4 are connected to form a rigid unit and maintain their horizontal position in any pivoted position. <IMAGE>

Abstract (de)

An der Innenseite einer Seitenwand 1 eines Schrankes ist ein U-förmiger Halter 2 angeschraubt. An diesen Halter 2 ist ein verschwenkbarer Tragarm 3 befestigt, an dessen oberen Ende ein zur Aufnahme der Kleidungsstücke bestimmter Träger in Form von auskragenden parallel verlaufenden Stäben 4 angeordnet ist. Die zwei parallel verlaufenden Elemente des Tragarms 3 sind an ihren Enden an je ein Kupplungsstück 5 angeschlossen, wodurch ein Verschwenken und damit eine leichte Zugänglichkeit außerhalb des Schrankes ermöglicht ist. Die auskragenden Stäbe 4 sind zu einer starren Einheit verbunden und behalten in jeder Lage des Verschwenkens ihre waagerechte Lage. <IMAGE>

IPC 1-7

A47B 61/02; A47G 25/02

IPC 8 full level

A47B 61/02 (2006.01); **A47G 25/02** (2006.01); **A47G 25/06** (2006.01)

CPC (source: EP)

A47B 61/02 (2013.01); **A47G 25/0685** (2013.01)

Citation (search report)

- [Y] GB 308046 A 19290321 - JAMES EVERITT
- [Y] GB 2220136 A 19900104 - SUGATSUNE KOGYO [JP]
- [A] GB 337120 A 19301030 - SAMUEL TIMINGS
- [A] GB 147619 A 19210519 - ALFRED KUNZ
- [A] GB 727416 A 19550330 - JOHN SIDDONS CORBY

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR LI LU NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0483496 A1 19920506; EP 0483496 B1 19940629; AT E107841 T1 19940715; DE 59102071 D1 19940804; DE 9015070 U1 19910124

DOCDB simple family (application)

EP 91115423 A 19910912; AT 91115423 T 19910912; DE 59102071 T 19910912; DE 9015070 U 19901102